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Ústí n. L. - Druhou příčku v Severočeské lize házené získali házenkáři Chemičky Ústí nad 

Labem, zvyklí v minulých letech na účast ve třetí lize a desetiletí předtím i ve druhé nejvyšší 

soutěži. Vždyť z jejich řad vyrostli i mistr světa před necelými čtyřiceti lety Bedřich Ciner, či 

další reprezentanti republiky Josef Mündlein,hrál zde i další mistr světa, nedávno zesnulý 

legendární brankář ing. František Arnošt, a další borci. 

Hráči ústecké Chemičky šířili slavu českého sportu i v zahraničí, uskutečnili třináct 

sportovních zájezdů do Francie, kde hráli i s celky zvučných jmen a prohrávali spíš 

výjimečně. Ale to je minulost. Současnost je spíš střízlivější. O tom jsme hovořili s 

místopředsedou oddílu házené TJ Chemička Ústí Tomášem Velkem. 

Jaká je spokojenost s výsledkem uplynulé sezóny? 

S druhým místem jsme spokojeni, skončili jsme jen těsně za družstvem Loun, které bylo lepší 

a zaslouženě postupuje do druhé ligy. Nesehráli jsme s ním špatné zápasy. Na to, jaký je mezi 

oběma kluby rozdíl v práci s mládeží, kdy v Lounech mají obsazeny všechny věkové 

kategorie mládeže, a my v současné době žádnou a náš věkový průměr je třicet čtyři let, je to 

podle mého názoru dobrý výsledek. S třetí Českou Lípou jsme doma vyhráli a u nich hráli 

nerozhodně, takže stříbrná příčka nám také právem náleží. 

Co říkáte úrovni regionální soutěže s novým názvem Severočeská liga házené? 

První tři družstva hrála dobrou házenou, o většině ostatních celků se to už dá říci jen 

výjimečně. Třetí liga nám chybí, jsme si ale vědomi, že bez mladé zálohy by zvednout 

výkonnost rozhodně nešlo. Zvlášť, když nám s jednou výjimkou všichni mladí odešli pryč na 

vysoké školy do Prahy, Brna i jinam. Takže s tím musíme něco udělat. 

A co tedy? Jak chcete úroveň ústecké mužské házené opět pozvednout? 

Jedině pilnou prací s mládeží, organizační a manažerskou činností, starostí o zlepšení 

podmínek, získáváním sponzorů, prostor pro tréninky a zápasy, kontakty s bývalými hráči a 

podobně. Chceme se vrátit do sportovní haly,i když s tréninkem začneme na venkovním hříšti 

na Severní Terase, rozjeli jsme řadu akcí, začíná se nám dařit v přípravě podmínek. Takže děti 

a hala by měly být začátkem. Z dřívějších hráčů chce pomoci s tréninkem například Martin 

Verner a další. 

Co se bude dít v nejbližších dnech a týdnech? 

Přípravu začneme v srpnu, na ni naváže soustředění na Severní Terase v závěru měsíce, 
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pak odjedeme na turnaj do německého Neustadtu, kde se hraje dobrá házená. Na podzim 

budeme opět hrát severočeskou ligu a na konec roku, nejspíš na listopad, připravujeme velkou 

akci do haly - turnaj za účasti druholigových celků spojený i s turnajem starých gard 

Memoriál Miroslava Koloce, který v letošním roce zesnul a byl hybatelem ústecké házené po 

desetiletí. Výbor klubu bude pracovat ve složení předseda Vratislav Bunda, místopředseda 

Velek a manažer ekonom Tlustý. A chci věřit, že se nám opět zvýšit úroveň ústecké mužské 

házené podaří. Bude to ale stát dost úsilí. 

Jaká je úroveň Severočeské ligy házené? 

"První tři družstva hrála dobrou házenou, o většině ostatních celků se to už dá říci jen 

výjimečně. Třetí liga nám chybí, jsme si ale vědomi, že bez mladé zálohy by zvednout 

výkonnost rozhodně nešlo," říká místopředseda TJ Chemičky Ústí Tomáš Velek. 

 


